



TNT Royal Retro Skull

The inherently rebellious, unique and technical TNT Royal Retro Skull reflects the highly contemporary trend for personalisation, while preserving all the original qualities of its Royal Retro movement. The world's only calibre capable of housing six retrograde seconds mechanisms stages a fascinating ballet of six hands dancing across ten-second periods that instantly draws the gaze and positions this timepiece firmly in the category of "showtime" complications. In the notable absence of a dial, its broad and eminently visible central bridge provides unlimited space for brand aficionados to make their individual model even more exclusive and personal. On this first limited-edition interpretation, the hexagonal central going train bridge is adorned with a skull motif that has become a classic theme in contemporary watchmaking. A distinctive laser-engraving technique creates a striking play on light and shade exploring the many nuances of grey. Contrasting shades outline the shape of the skull using the "light trapping" method, offering a fascinating means of marrying metal with this promising form of expertise. The excellence of Dubois Dépraz, a renowned Manufacture of complicated movements, powers the beating heart of the TNT Royal Retro. This sporty timepiece displays the hours and minutes, seconds with retrograde function appearing on six 10-second sectors, moving retrograde hand indicator and a date window. Its 47.5 mm-diameter case is made of steel and black PVD-coated titanium, set in this version with 240 brilliant-cut totalling approx. 1.10 cts.

Movement	Mechanical automatic, exclusive Dubois Dépraz calibre, 58 jewels. Decorated and engraved oscillating weight. Central bridge, 6 chamfered and satin-finished seconds bridges. Minute wheel with Pierre DeRoche logo. Hands affixed by a transversal pin. 6 gear-driven retrograde seconds hands with strip-spring return. The black zones of the skull-shaped central bridge are formed using the "light trapping" method, which consists in laser-engraving a motif by creating an engraving background featuring an irregular topography that prevents light from penetrating its surface.
Functions	Hours, minutes, retrograde seconds in six 10-second sections. Moving retrograde hand indicator. Date.
Case	Titanium middle with black PVD treatment, 47.5 mm. Bezel set with 240 brilliant-cut diamonds totalling approx. 1.10 cts (128 measuring 0.8 in diameter and 112 measuring 1.1 in diameter), lugs, crown-guard and screw-lock crown in steel. Sapphire crystal with anti-reflective coating on both sides. Sapphire back. Water-resistant to 100 metres (10 bar/330 ft).
Bracelet/Strap	Alligator leather with safety folding clasp.
Other versions	Limited edition of 5 watches



TNT Royal Retro Skull

Rebelle, unique et technique, la TNT Royal Rétro Skull s'inscrit dans une tendance très actuelle, celle de la personnalisation. Une création qui ne renie en rien les qualités originelles de son mouvement Royal Rétro, le seul calibre au monde capable de loger six mécanismes de secondes rétrogrades. Un fascinant ballet de six aiguilles sur autant de périodes de dix secondes chacune qui capte le regard et place ce garde-temps dans les complications « spectacle ». Dénué de cadran, son pont central large et dégagé offre un espace de jeu illimité aux aficionados de la marque pour rendre leurs créations encore plus exclusives et personnelles. Dans cette première interprétation en édition limitée, une tête de mort - un classique dans l'histoire de l'horlogerie contemporaine - orne le pont de rouage central hexagonal. Un jeu d'ombres et de lumières saisissant entre les différentes nuances de gris est rendu possible grâce à une technique particulière de gravure par laser. Des contrastes de teintes dessinent le skull selon la méthode dite du « piège à lumière ». Ou comment réussir la fusion du métal avec ce savoir-faire prometteur. C'est l'excellence de Dubois Dépraz, manufacture de mouvements compliqués, qui permet de faire battre le cœur de la TNT Royal Rétro. Un garde-temps sportif offrant les fonctions heure, minute, seconde avec fonction rétrograde en 6 secteurs de dix secondes chacun, indicateur de l'aiguille rétrograde en mouvement et guichet date. Son boîtier de 47.5 mm de diamètre allie acier et titane traité PVD noir ; il est ici serti de 240 diamants taille brillants pour un total d'environ 1.10 ct.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre exclusif Dubois Dépraz, 58 rubis. Masse oscillante décorée et gravée. Pont central et 6 ponts de secondes anglés et satinés. Roue des minutes avec logo Pierre DeRoche. Maintien de l'aiguillage par une goupille transversale. 6 aiguilles de secondes rétrogrades sur engrenages, retour par ressort à talon. Les zones noires du pont central en forme de tête de mort sont réalisées selon la méthode dite du « piège à lumière », consistant à graver au moyen d'un laser un motif en créant un fond de gravure avec une topographie irrégulière, empêchant ainsi la lumière de pénétrer.
Fonctions	Heure, minute, seconde avec fonction rétrograde en 6 secteurs de dix secondes chacun. Indicateur de l'aiguille rétrograde en mouvement. Quantième.
Boîtier	Container en titane traité PVD noir, diamètre 47.5 mm. Lunette sertie de 240 diamants taille brillants pour un total d'environ 1.10 ct (128 brillants de 0.8 de diamètre et 112 brillants de 1.1 de diamètre), cornes, protège-couronne et couronne vissée en acier. Glace saphir à double antireflet et fond saphir. Etanche à 100 mètres (10 bar/330 ft).
Bracelet	Alligator avec boucle déployante à sécurité.
Autres versions	Edition limitée de 5 pièces